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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsminister Stefan Löfven (S)

2020/21:1342 En ny nationell säkerhetsstrategi

I januari 2017 presenterades, påtagligt försenad i förhållande till tidigare gjorda 
utfästelser, en så kallad nationell säkerhetsstrategi. Det gjordes i samband med 
Folk och Försvars rikskonferens i Sälen. Bakom arbetet stod dåvarande 
statssekreterare Hans Dahlgren på Statsrådsberedningen.

Tanken om en nationell säkerhetsstrategi kan sägas vara god under 
förutsättning att den verkligen blir ett fungerande styrdokument. Det handlar 
om att göra prioriteringar men också att visa på vilka medel som ställs till 
förfogande i förhållande till målen. Dokumentet saknade också all form av 
förankring med riksdagen och dess utskott. Notabelt är också att det efter 
januari 2017 mycket sällan hänvisats till den nationella säkerhetsstrategin – 
varken under de skogsbränder som rasade, under rådande pandemi eller i 
Försvarsberedningens arbete inför framtagandet av ett nytt försvarsbeslut. 
Tiden kan vara inne för en ny nationell säkerhetsstrategi och med den ett annat 
mer gediget förankringsarbete.

Med anledning av detta vill jag fråga statsminister Stefan Löfven:

 

Hur ser processen ut för framtagandet av en nationell säkerhetsstrategi att 
ersätta den som lanserades i januari 2017?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-20
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


